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VERSLAG 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 16 februari 2023 

Tijd   : 19.30 uur start   

Plaats   : Via Zoom 

 

Aanwezig   :  Paul Baak, Claudia Beemster, Wouter Bronsgeest, Thomas Bouman, Tom  

  Dalderup, Rian van Heur, Eric Kokke, Conny Verleun en Sandra de Waart 

Afwezig  :  Jitze Vellinga 

 

1. Opening met mededelingen 

 Wouter opent de vergadering.  

 

a) Verslag 

Thomas’  naam stond foutief in het vorige verslag. Dit is hersteld en daarmee is het verslag 

goedgekeurd voor publicatie. 

 

b) Actielijst 

21/27 Embedding podcast. Is nog niet ge-update. Nieuwe podcast wordt in nieuwsbrief 

genoemd. RvH geeft dit door aan online.  

22/29 Verslag bijeenkomst IG’s en Regio’s. Paul heeft geadviseerd om dit op de site, kennisbank 

te plaatsen. Daarnaast e-mail naar de aanwezigen. Rian schrijft de begeleidende mail. 

23/01 Contact Norea, Isaca, Vri en Icsquare. Wordt volgende keer opgepakt. 

23/02 Verantwoording subsidie PE-punten. Wordt volgende keer opgepakt. 

23/03 Groepje Young Professionals platform bieden. Pakt Wouter op in het Young Professional 

project. 

23/04 Overzicht aanwezige bestuursleden beleidsraad. Deze zal door het bureau uitgevraagd 

worden. Paul zal in september aansluiten. 

 

c) Draadje 

Onder aan dit verslag staat het draadje van de bestuurspagina. 

 

2. Projecten 

a) PE-punten  

Wouter gaat de organisaties benaderen.  

b) Young Professionals 

Wouter heeft contact met Talent Twist die mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt aan een 

baan helpt. Zij-instromers kunnen meedoen aan dit traject met behulp van het Young Professional 

traject.  Neurodiversiteit is hierbij belangrijk om te benadrukken 

 

c) ASL-BiSL 

Bezwaartermijn is bijna voorbij. Jitze maakt een mailing en heeft ook inmiddels de login van hun 

LinkedIn pagina.  Er is een budget beschikbaar voor leuke activiteiten voor de community van ASL-

BiSL. Deel van het budget gaat naar het op orde brengen van de standaarden. Er moet een mooie 

aanbieding komen voor de leden van de community. Dit voorstel maakt Jitze. Afgesproken wordt 

om het geld niet te besteden aan het bestuur van de IG openstandaarden om de pagina in te 

richten.  
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d) Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust 

Tom heeft een lijst van Jitze ontvangen. Deze lijst zal Tom doornemen. Jitze heeft een stappenplan 

gemaakt. Niet-leden kunnen zich op de nieuwsbrief abonneren voor 75 euro. 

PR wordt door Jitze opgepakt.  

Tom en Wouter bellen samen Asha voor het IT Infra event.   

 

e) Herstructurering vereniging 

Sandra legt kort uit waar de memo overgaat.  

Tom adviseert om te beginnen met 1 of 2 netwerken om te onboarden. Het woord 

netwerkcoördinator vindt hij nog discutabel. Er worden een aantal ideeën genoemd, 

vakgroepcreator, netwerkcreator, moderator, steward, lead, zwermfacilitator. Ideeën zal op de 

bestuurdersdag gevraagd worden.  

Vooral het stuk over de herijking van de Institutionele lidmaatschappen is belangrijk. Thomas 

benadrukt dat dit snel ingericht moet worden.  

Iedereen is zeer positief over dit plan. Het zal verder uitgewerkt worden. 

 

3. KNVI events 

a) Smart Humanity 2023 

Geen nieuws 

 

b) Srvisiondays 2023 

PR loopt goed. De aanmeldingen blijven achter. De flyer wordt bij de AG Connect ingesloten.     

 

c) IT-infra dag 

Wouter en Tom gaan met Asha in gesprek. 

 

d) Super Tuesdays   

Laatste bijeenkomst was super. Er zijn al mooie ideeën gevonden voor de nieuwe Super Tuesdays. 

6 juni is gereserveerd voor de gebruiker centraal, dit moet nog worden aangepast op de website. 

IT recht en IG Ethiek willen ook een Super Tuesday organiseren.  

Tom vraagt hoe het precies zit met het terugkijken van de Super Tuesday. Dit wordt door Conny 

uitgelegd. Tom pleit voor een doorverwijzing bij het event zodat men weet waar men het terug 

kan kijken.  Hier wordt over gediscussieerd. Sandra zal met Rian een aantal nieuwe flows maken. 

Dit zal de volgende vergadering besproken worden. Actie 23/07 Sandra en Rian 

Rian vraagt of het mogelijk is om stukjes van de Super Tuesdays te knippen en te gebruiken voor 

promotiedoeleinden. Wouter zal binnen zijn netwerk een persoon zoeken. Actie 23/08 Wouter 

 

e) Overige events 

VOGIN IP is op 16 maart.  Paul en Sandra zijn hierbij aanwezig.  

Het valt op dat er weinig events op de site staan.  

Wouter heeft een afspraak met Gebruikers Centraal gemaakt. Hier komt een event uit, Smart 

Cities.  

Wouter heeft gesproken met Victor en Natascha over een aantal ronde tafels bijeenkomsten en 

aansluitend een congres over ChatGPT. 

Thomas noemt dat wij meer zichtbaar hadden moeten zijn met ChatGPT. Dit hadden wij eerder 

moeten oppakken. 
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4. Bestuurlijke zaken 

a) Overzicht ledenontwikkeling 

Wij groeien een beetje.  

 

b) Nabespreking voor de beleidsraad  

Rian was niet aanwezig. Tom vond het een interessante discussie. Wim Kweekel wilde iets extra’s 

doen met het bestuur. Dit lijkt nu niet handig gezien het herstructureringsplan van Sandra. Tom zal 

dit aan Wim terugkoppelen.  

Paul was ook bij de beleidsraad aanwezig. Een goede inhoudelijke bijeenkomst. Er zal een enquête 

gemaakt worden naar de leden over de inhoud van Smart Humanity. Deze zal in de nieuwsbrief 

geplaatst worden.  

 

c) Voorbereiding voor de bestuurdersdag 

Dit komt nog, pakken Paul en Wouter op. 

Sandra noemt dat hier nu al aandacht aan gegeven moet worden. 

 

d) Interessegroepen en regio’s (wie uitnodigen voor BV) 

Sandra kreeg een bericht van Frank van Geffen – Open de blackbox; willen wat meer kennis delen. 

Thomas heeft contact gehad met een IG over de studiereis naar Berlijn. De aanvraag voor 

financiële ondersteuning is niet akkoord bevonden. 

 

e) Jaarplan KNVI 

Wouter vraagt om iedereen zijn focus voor 2023 te benoemen. Hieruit zal dan een top 5 voor het 

bestuur gemaakt worden. Iedereen zal dit naar Wouter toesturen. Actie 23/09 Iedereen 

 

5. Community 

a) Rondje ledenwerfacties van de afgelopen maand 

Event bij Wouter zijn werkgever. Hier komen 4000 IT-ers. Is de week van 27 maart, 4 dagen. Wij 

zullen benaderd worden. 

Eric geeft aan dat RDDi graag contact wil om samenwerking voort te zetten. Actie 23/10 Wouter 

 

6. Financiën 

a) Geen ingekomen stukken.  

Thomas heeft de eerste stukken ontvangen. Minder verlies dan verwacht. Maximaal 30.000 euro. 

De grootste tegenvaller is Srvision. Er is wel meer contributiegeld dan verwacht ontvangen. IG’s en 

regio’s gaven minder uit dan begroot. Wouter en Jitze bekijken wat er nog meer op de subsidies 

geboekt moeten worden. Kosten van Ron Onrust worden ten laste van de bestemmingsreserves 

gebracht. 

Aan Jitze wordt duidelijk de vraag gesteld om elke maand een rapportage aan te leveren over de 

kosten van de projecten en over de voortgang van de projecten zelf. 

 

7. Digital skills en permanente educatie 

a) Geen ingekomen stukken 

Over de bijeenkomst van Stichting Competence. Take-away was dat diegenen die aanwezig waren 

vooral geïnteresseerd waren in de anderen die daar waren. Paul oppert het idee dat er misschien 

in de toekomst iemand van de KNVI daar in het bestuur zou kunnen zitten. Als wij een voorstel 

indienen dan is het wel een  pré als wij daarvan zelf de helft kunnen financieren. Dit zou dan weer 

door een subsidiebron van ons kunnen zijn.  

 

Claudia heeft contact met Digitaal Burgerschap voor een Super Tuesday.  
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Samen met Anton wil zij graag het punt Masterclass SH bespreken in het vooroverleg op de BV 

van 9 maart om 17.00 uur. 

 

b) Consortium Informatiehuishouding overheid  

De subsidieaanvraag is helaas en onverwacht afgewezen. Eric noemt dat er meerdere groepen zijn 

die hier ook mee bezig zijn. Wellicht kunnen zij contact opnemen met de RDDi. Projectmanager 

Sander Verhoeks.  

 

 

8. Marketing & Communicatie 

a) Wie is KNVI 

Rian licht de presentatie toe. Eric noemt dat wij voor de professionele ontwikkeling zijn en niet de 

persoonlijke ontwikkeling.  Eric vult aan dat  ook de informatie dienstverlening genoemd moet 

worden. Dit zal informatie voorziening vervangen. Informatietechnologie als laatste noemen. 

Tijdens de strategiesessie zullen we op zoek gaan naar sterkere kernwaarden. 

Het netwerk van de KNVI bevindt  zich op het niveau van het verenigingsbestuur en van de actieve 

leden. Dit netwerk heeft geen toegevoegde waarde voor het ‘gewone’ lid. Dus dit is een zwakte.  

Komende strategiesessie zal dit onderwerp verder besproken en uitgewerkt worden. 

b) Geen bijzonderheden rondom publicaties 

c) KIA heeft een projectvoorstel ingediend dat is goedgekeurd.  

RDDi wil graag weer in gesprek over de samenwerking.  

 

9. Algemene punten ter besluitvorming 

a) Geen punten 

      

 

10. Evaluatie en rondvraag 

a) De vergadering van 15 juni is op de boot of andere speciale locatie. Eric zal hierbij niet aanwezig 

zijn. 

 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2023 

 Besluit Datum 
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Draadje behorende bij de vergadering van 16 februari 2023 

 


